
Protokoll Föräldramöte 2024-09-01 

Närvarande: Föräldrar och Ledare 

 

1. Serie 

Just nu har vi lag anmälda till två serier: ”Södra B” och ”Södra A”. Troligast, om det bara blir 

en serie, är att vi spelar i ”Södra B” (likt Medelpad/Jämtland). Det kan finns en möjlighet att 

få till en enkelserie mot de i A-serien, men inget är klart än med serierna. Seriestart är 

planerad till oktober. 

 

2. Cup/Turneringar 

• BW Hedåsen, 7-8 September 

• Rallarbo i Gävle/Strömsbro, 27-29 September 

• Gurkapucken i Västerås, 28-29 December 

• Kustserien, i Ö-vik och Umeå, 24-26 Januari 

Det finns även en möjlighet att delta i en till cup om möjligt. Ett förslag som kom upp var att 

kolla på Upplandia i Stockholmsområdet, 10-13 April. 

 

3. Träning 

Regler och träningsupplägg togs upp av Niklas Djursvik. Det kommer även bli flertalet pass i 

mental träning under säsongen, där även föräldrar och ledare deltar för att få samma 

information som spelarna. Det är Nathalie Törnlund som kommer leda och planera dessa pass. 

 

4. Försäljning 

Vi diskuterade möjligheten att sälja toalett-/hushållspapper (troligast 2 omgångar) för att 

finansiera en eventuell 5:e cup.  

Om den cupen inte blir av, kan pengarna istället användas till att köpa kläder till spelarna. 

Lars Holmlund tar på sig att undersöka detta, och därefter kör vi igång med beställningar. Han 

har även erbjudit sig att ta emot pappret för vidare utlämning till oss. 

 

5. Spelarsamtal 

Det planeras ett längre samtal med spelarna i samband med Ånge-resan 21 september. 



 

6. Övrigt 

• Övernattning i skolsal under Gurkapucken: Frågan lyftes och en diskussion fördes 

kring hur vi ska göra. Vi kommer att skicka ut en förfrågan för att se vilka som är 

intresserade av att bo i skolsal. 

• Kostnader för cuper: Det blev en diskussion kring de ekonomiska aspekterna av att 

delta i cuper och hur vi kan hantera dessa kostnader. 

• Kommunikation: Ledarna betonade vikten av att gå direkt till ledare eller lagledare 

för att undvika missuppfattningar och korridorsnack. 

 

Mötet avslutades 

 


